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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a tervük a dobai pszichiátriával 2.0? " 

Tisztelt Miniszter úr!

A dobai intézménnyel kapcsolatban az alábbi kérdést tettem fel korábban: 
https://www.parlament.hu/irom41/08169/08169.pdf, melyre Önök a csatolt választ adták: 
https://www.parlament.hu/irom41/08169/08169-0001.pdf.

A helyiek elmondása alapján a valóság ellentétes az Önök álláspontjával, melyből alább továbbítok 
egy számomra írt megkeresést: 

"Szia Lajos! Egy olyan kérdésem lenne, hogy miért nem hozzák nyilvánosságra, mi lesz a sorsuk a 
sümegi belgyógyászat betegeinek? Mivel tudni lehet, hogy a dobai ellátás megszűnik, már el is 
kezdték a létesítményt felszámolni, és ezen betegek Sümegre kerülnek! A sümegi intézményben van 
édesanyám is, ezért kicsit aggodalommal tölt el ez a dolog, hogy senki nem beszél erről, hogy az ott
lévők sorsa mi lesz! Nem értem ezt az egészet! Így is nagy gond ez számomra, mivel rémhírekből 
csak annyit lehet tudni, hogy Veszprém átveszi a sümegi betegeket! Itt azért nem kevés költség merül
fel, ha Veszprémbe kell járni! De a legbosszantóbb, hogy senki nem tud semmit! Válaszodat előre is 
köszönöm! Üdvözlettel Gyula"

Tisztelt Miniszter úr!

Tegyük félre azt, ki melyik sorban ül a parlamenti patkóban, válaszoljon kérem az édesanyjáért 
aggódó Gyula kérdésére.

Köszönettel:

Rig Lajos


